

卫理公会以萨迦守望者 29/7-4/8/2021

七月第五个星期的祷告事项

一、家庭

- 1.为极度贫穷的家庭祷告，求上主为这些家庭带来物资的援助。一些家庭可能因某些原因而失去经济支柱如疾病、失业或残疾，求主垂听他们的呐喊与呼求，眷顾他们能从善心人士、政府机构或亲戚朋友得到所需的帮助。
- 2.为着居家工作者祷告。因疫情缘故，许多民众早已在长期的居家办公模式中习惯了这种工作方式，不想要再回到从前工作地方上班的生活。居家工作的自由和便利让人们更加向往自由自在的生活，但这却也有人懈怠下来。祷告这种不健康的现象可以减少，民众可以珍惜工作，发愤图强，殷勤工作，也愿意回到曾经的工作岗位上班。

二、教会

- 1.在 UNIFOR 最新标准作业程序之下，教会允许在遵守最新 SOP 的情况之下恢复实体崇拜。为着砂州各教会的牧者和领袖能妥善筹备教会的开放来祷告，包括安排服事人员和防疫工作人员，以及具体制定会友重回实体的标准，让教会能在安全和卫生的情况之下进行主日崇拜。
- 2.祷告砂州卫理公会的牧者同工能彼此合一，以和睦的心共同服事。为牧者与会友的关系祷告，愿牧者能成为会友的榜样，带领和牧养他们；会友能爱戴和尊重牧者，以致教会能在主里更加凝聚、团结，共同迈向成长。

三、国家

- 1.求上帝保护我们的长者和患有慢性疾病的人，青少年和儿童们。为儿童之家和老人之家及他们的护理人员祷告不会受到病毒感染。继续为精神健康欠佳者所面对的挑战祷告，他们感到沮丧、孤独，焦虑和无助。我们求上帝为他们提供一切必要的物质和支持，以及有同情心的朋友来支助他们。据报导我国每天的自杀事件在激增，所以我们迫切需要为被淹没在绝望和无助中的人祈祷。
- 2.感谢上帝，疫苗接种计划的速度增加并获得更多公众支持。感谢主最少有 1500 万人已经接种了一剂疫苗。继续祈祷有及时和足够的疫苗供应，以便当局可以进一步加强疫苗接种。祷告当局加强对那些意图窃取疫苗以牟取暴利的不诚实的疫苗供应商的监控，继续为群众能克服对疫苗的犹豫不决来祈祷，履行公共职责以及“爱你的邻居”的国度使命。祷告所有接种中心皆得到保护，同时施行改良版的 SOP 来保护志愿者免受感染。

四、世界

- 1.欧洲多国民众上演反对“健康通行证”示威活动，他们认为这种制度剥削了他们的人权和自由。我们祷告当地人民能避免自我中心，只以自己的权益来考虑，而能更加客观地为他人着想。
- 2.近期，中国河南遭遇史上最糟糕的洪水来袭，造成极其严重的破坏。目前，气象局预测不久后超强台风“烟花”将会登陆中国东部的各省。求主怜悯，让这些天灾不会造成太大的伤亡，也求主让人们透过这些天灾看见造物主的可畏而归向这位独一真神。

Issachar Watchmen Methodist 29/7-4/8/2021

Prayer Items for 5th week of July

A. Family

1. Pray for extremely poor families and ask the Lord for provision. Some families lose their financial support for reasons such as illness, unemployment or disability. Pray that the Lord will listen to their cry, and provide them with the help from kind people, government agencies, relatives and friends.
2. Pray for workers who are working from home due to the pandemic. Many have adopted this way of working, but do not want to return to the workplace to resume their work as usual. The freedom and convenience of working from home has not only been misused for their own personal freedom, but they have also taken advantage of the situation to slack-off. Pray that this unhealthy phenomenon can be reduced, and that the people can cherish their work, work hard, and be willing to get back to the workplace.

B. Church

1. Under the latest standard operating procedures released by UNIFOR, the church is allowed to resume physical worship. Pray for the pastors and leaders of the various churches in Sarawak to properly prepare for the reopening of the church; including arranging worship enablers and SOP Coordinators, and formulating specific standards for their church members, so that the Sunday services can be conducted in a safe and hygienic manner.
2. Pray for unity and harmony in service among the pastors and co-workers of the Methodist Churches in Sarawak. Pray for the relationship between pastors and church members: that pastors can be role models for their members as they lead and shepherd them; and the members can love and respect their pastors, so that the whole church can be united in the Lord, and grow together.

C. Nation

1. Pray for protection of the elderly, especially those who are suffering from chronic diseases, and for our youths and children. Pray that the children's homes and seniors' homes, and the caregivers there are protected from the coronavirus. Continue to uphold those with mental health issues in prayer; namely those who feel depressed, isolated, anxious, and helpless. Pray that they receive essential provisions, necessary support, and compassionate friends who can support them in their time of need. Let us pray urgently for those who find themselves drowning in despair and hopelessness, as the news reports show that suicides cases continue to be on the rise.
2. Thank God that the vaccination programme is currently proceeding more quickly and is gaining increased public support. Thank God that the number of total vaccinations of at least one dose have reached 15 million people. Continue to pray that there will be sufficient and timely supply of vaccines so that the authorities can further ramp up vaccination efforts accordingly. Pray for improved surveillance by the authorities from syndicates and dishonest vaccine providers who are intent on stealing vaccines for their own profit. Continue to pray for all to overcome vaccine hesitancy, and carry out their civic duty to live out the kingdom mandate to "Love Thy Neighbour". Pray for protection over all vaccination centres, and improved SOPs to prevent volunteers from getting infected.

D. World

1. People in many European countries have staged demonstrations against the "Health Pass" policy. They believe that this policy goes against their human rights and freedoms. We pray that the local people can avoid self-centred consideration of their rights, and be able to consider objectively and think of the others.
2. Recently, Henan, China suffered the worst flood in its history, which caused extremely serious damage. Currently, the weather bureau forecasts that super typhoon "Fireworks" will land in various provinces in eastern China in the near future. We pray for Lord's mercy, so that these natural disasters will not cause too many casualties, and pray also that the fear of the Creator will be planted in the people's heart through these natural disasters.

Isakhar Pengawal Methodist 29/7-4/8/2021

Doa minggu kelima Julai

A. Keluarga

1. Berdoa untuk keluarga yang sangat miskin. Mohon Allah membekalkan keluarga keluarga ini dengan bantuan bekalan. Sesetengah keluarga mungkin kehilangan sokongan ekonomi atas penyakit, kehilangan kerja atau kecacatan badan. Mohon Allah mendengar doa mereka, memberkati mereka untuk mendapat bantuan daripada organisasi kerajaan, saudara mara atau kawan-kawan mereka.
2. Berdoa untuk yang bekerja di rumah. Ramai orang telah membiasakan cara untuk bekerja di rumah dan mungkin tidak berniat untuk balik kehidupan bekerja di tempat kerja. Bekerja di rumah memberi orang kehidupan yang bebas, tapi ianya juga menyebabkan orang untuk menjadi semakin miskin. Berdoa agar situasi yang tidak sihat ini boleh dikurangkan, orang ramai menghargai kerja, rajin bekerja dan sudi untuk balik ke tempat kerja.

B. Gereja

1. Di bawah SOP UNIFOR yang terbaru, gereja diizinkan buka untuk kebaktian fizikal bawah SOP yang tegak. Berdoa untuk Pastor-pastor dan pemimpin-pemimpin gereja di seluruh Sarawak boleh mengaturkan pembukaan gereja semula dengan baik, termasuk mengaturkan orang melayani, pelayan pencegahan virus, dan menetapkan standard bagi Jemaah yang datang supaya kebaktian fizikal dapat dijalankan di bawah keadaan yang sihat dan selamat.
2. Berdoa untuk kesatuan pastor pastor SCAC, melayani dengan kedamaian. Berdoa untuk hubungan Pastor-pastor dan Jemaah, berdoa agar pastor-pastor boleh menjadi teladan yang baik di antara Jemaah, membimbing dan melayani mereka; Jemaah dapat mengasihi dan menghormati pastor mereka, supaya gereja dapat lebih Bersatu dan bertumbuh dalam Kristus.

C. Negara

1. Berdoa untuk warga emas dan pesakit yang mempunyai penyakit kronik, pemuda-pemudi dan kanak-kanak. Berdoa agar pekerja rumah kanak-kanak dan rumah orang tua tidak dijangkiti virus. Berdoa untuk orang yang mempunyai kesihatan mental yang buruk, Mereka merasa tertekan, kesepian, cemas dan tidak berdaya. Mohon Allah memberi mereka semua bahan dan sokongan yang diperlukan, serta rakan-rakan yang bersimpati untuk menyokong mereka. Dilaporkan bahawa jumlah bunuh diri di negara kita semakin meningkat setiap hari, jadi kita perlu mendoakan mereka berada dalam tidak berdaya.
2. Bersyukur kepada Allah atas kelajuan program vaksinasi telah meningkat dan mendapat lebih banyak sokongan orang ramai. Bersyukur kepada Allah bahawa sekurang-kurangnya 15 juta orang telah menerima dos vaksin. Terus berdoa agar bekalan vaksin tepat pada masanya dan mencukupi agar pihak berkuasa dapat memperkuatkan lagi vaksinasi. Berdoalah agar pihak berkuasa memperkuat pemantauan terhadap pembekal vaksin yang tidak jujur yang berniat mencuri vaksin untuk keuntungan yang besar, dan terus berdoa agar orang ramai dapat mengatasi keraguan terhadap vaksin, memenuhi tugas umum mereka dan misi nasional "cintakan jiran anda". Berdoalah agar semua pusat vaksinasi dilindungi, dan versi SOP yang lebih baik akan dilaksanakan untuk melindungi sukarelawan dari jangkitan.

D. Dunia

1. Orang-orang di banyak negara Eropah mengadakan demonstrasi menentang "Health Pass", percaya bahawa sistem ini telah mengeksploitasi hak dan kebebasan manusia mereka. Berdoa agar penduduk setempat dapat menghindari sikap mementingkan diri sendiri, hanya mempertimbangkan hak mereka sendiri, dan dapat mempertimbangkan orang lain dengan lebih objektif.
2. Baru-baru ini, Henan, China mengalami banjir terburuk dalam sejarah, menyebabkan kerosakan yang sangat serius. Saat ini, Biro Meteorologi meramalkan bahawa taufan yang kuat "Fireworks" akan mendarat di pelbagai wilayah di timur China dalam waktu terdekat. Mohon Allah berbelas kasihan sehingga bencana alam ini tidak akan menyebabkan korban jiwa terlalu banyak, dan juga berdoa agar Allah mengizinkan manusia melihat ketakutan Pencipta melalui bencana alam ini dan kembali kepada satu-satunya Allah yang benar.